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Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2024. március 20-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében [Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott üléséről.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.04 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Stemler Diána bizottsági elnök,Kovács Róbert, dr. Mátrai Gábor, Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagjai, Hódi Richard, Irmalós Bence, Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Ács Andrea, a Bizottság képviselő tagja Távolmaradás oka:hivatalos elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:D. Kovács Róbert AntalDr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaMustó Géza ZoltánSomlyódy CsabaKálmánná Szabó JuditDr. Nagy Szilvia AnnaHorváth AttilaNábrádi András

polgármesterjegyzőaljegyzőalpolgármesteralpolgármestera Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési ésCivilkapcsolati Osztály vezetőjea Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részérőla Kőbányai Közterület-felügyelet vezetőjea Kőbányai Közterület-felügyelet Járőr Osztály vezetője
Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök.
Elnök: Napfényes jó reggelt kívánok mindenkinek. Megkezdjük a 2024. márciusi KÁB ülést. Tisztelettel üdvözlöm a Bizottság tagjait, Polgármester urat, Jegyző urat, Alpolgármester urat, illetve a Hivatal dolgozóit. Kérem, hogy a Bizottság tagjai jelentkezzenek be a szavazógépekbe, illetve, hogyha még nem tették meg, akkor majd írják alá a jelenléti ívet is. Jelezte nekem Ács Andrea képviselőtársam, hogy nem tud a mai bizottsági ülésen részt venni. És mindenki bejelentkezett, úgyhogy megállapítom, hogy 7 jelenlévővel határozatképes a Bizottság. A Bizottság üléséről hangfelvétel, illetve jegyzőkönyv készül. A jegyzőkönyvet Zimoványiné Polák Krisztina vezeti. Azt szeretném kérdezni a Bizottság tagjaitól, hogy van-e kérdés vagy hozzászólás a napirendhez? Hogyha nincsen, akkor arra kérem a Tisztelt Bizottságot, hogy szavazzuk meg a mai napirendünket.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét
[6/2024. (III. 20.)]:1. A Kőbányai Közterület-felügyelet 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló (187. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző2. A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2023. évi támogatásának elszámolása (121. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester3. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2023. évi támogatásainak elszámolása (148. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a mai napirendünket.

1. napirendi pont:
A Kőbányai Közterület-felügyelet 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Ezzel megnyitom az első napirendi pontunkat, amely a Kőbányai Közterület-felügyelet 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló. Ez a 187. számú előterjesztés, előterjesztője dr. Szabó Krisztián jegyző úr, aki nem kívánja kiegészíteni, viszont Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr igen, úgyhogy megadom neki a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Gondolom, hogy a Bizottság tagjai alaposan tanulmányozták ezt a tényleg impozáns beszámolót. Jómagam a hozzászólásomban a köszönet hangját szeretném megütni. Elmesélni azt, hogyha valaki ezzel esetleg még nincs tisztában - bár szerintem Kőbányán ma már ez köztudott -, hogy a ti munkátok az szervesen összeforrt a rendőrjárőrök munkájával, illetőleg hát Kőbánya, szeretett kerületünk tekintetében a nagyszámú hajléktalanellátónak köszönhetően is. Ugye a hajléktalan kérdés kordában tartására, kezelésével igen sok feladatotok van. Pont a mai bizottsági ülés előtt jeleztem, hogy ez a feladat a Gyakorló utcai lakótelepen egy újabb arcát mutatja, és kértem benne a segítségeteket. Szeretném majd tőled, tőletek kérdezni, hogy létszám tekintetében, hogy álltok, milyen lehetőséget látsz, láttok a fejlesztésre? Köszönöm szépen még egyszer a munkátokat.
Elnök: Köszönjük szépen. Akkor Főosztályvezető úrnak megadom a szót válaszadásra.
Horváth Attila: Köszönöm a szót. Üdvözlök mindenkit. Létszám tekintetében kicsit az elmúlt évekhez hasonlóan stagnál a létszámunk, tehát van egyfajta hiány, elsősorban a közterületfelügyelet vonatkozásában. Jelenleg is folyik a pályázat, számos anyagot kaptunk már a jelentkezőktől. Folyamatosak a meghallgatások. Egész héten, honlap is körülbelül nyolc, tíz főt fogunk meghallgatni. Viszont a nagyobb probléma, hogy vagy nem rendelkeznek megfelelő szakképesítéssel, vagy pedig nincs olyan végzettségük, ami ezt kiváltaná. Tehát elsősorban segédfelügyelőként tudjuk őket foglalkoztatni, ami nyilván egy kötöttebb foglalkoztatás, intézkedési jogosultság nélkül. Szeptemberben indul a következő tanfolyam. Bízunk benne, hogy minél több jelentkezőt be tudunk iskolázni és decemberre már végzett felügyelőként tudják erősíteni a Főosztály munkáját és a kerület rendjét.
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Elnök: Köszönjük szépen. Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr.
Mustó Géza Zoltán: A „bízom benne, hogy be tudjuk iskolázni őket" ez azt is jelenti egyúttal, hogyha fölvesztek olyan kollegajelöltet tulajdonképpen, aki nem rendelkezik még a megfelelővel, megfelelő iskolai végzettséggel, akkor neki kötelező elvégeznie ezt a továbbképzést vagy ez még neki egy szabadon választott lehetőség?
Horváth Attila: Tehát mi ezt javasolni tudjuk részére, mert nyilván az illetmény tekintetében is egy magasabb bérezéssel jár, meg azért egy fejlődési lehetőség. Tehát onnantól kezdve, hogyha ezt elvégzi, akkor már nem az Mt. hatálya alá tartozik, hanem köztisztviselőnek minősül, és akár hogyha van még további továbbtanulási szándéka, akkor egy főiskolát is, bármit elvégezhet, ami további szakmai és anyagi előnyökkel jár. De nem kötelezhető senki. Tehát hogyha ő segédfelügyelő akar maradni, akkor köszönjük szépen akkor, akkor úgy fogjuk alkalmazni. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen, dr. Mátrai Gábor Imre elnök úrnak adom meg a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm a szót. Ahogy felvetődött akkor végzettségét tekintve első kérdésem lenne, hogy mi az alap, ami szükségeltetik? Másik kérdésem - elmondom, és akkor utána egyszerűbb lesz Horváth úr -, másik, a közterületi térfigyelő kamerarendszernek a bővítésével kapcsolatosan lenne kérdésem. Tehát igazából az lenne a kérdésem, hogy mennyire növeli ez a szubjektív biztonságérzetet a lakosság részéről, vagy csak igazából az az egyetlen pontja ennek a szubjektív biztonságérzetnek? Van egy olyan plafon, ami után igazából már nem szükséges vagy nem érdemes tovább bővíteni ezt, illetve a létszámállomány tekintetében? Tehát volt itt korábban erről egy tanulmány, hogy mi az, amit tudnak, mennyi idő alatt tud reagálni, hogyan tudják ezt kellő humánerőforrással biztosítani, hogy megfelelően tudják használni ezt a térfigyelő kamerarendszert. Ugye ennek az egésznek, hogyha egy picit kiegészíteni tudná. A másik meg, azt meg lehozom saját területre, tehát Újhegyen most megint ott az italbolt és a kisboltok között megjelent egy újabb társaság, aki kellő létszámban fogyasztja közterületen az alkoholt. Ennyi lenne a kérdésem, köszönöm szépen.
Horváth Attila: Köszönöm. Gyorsan az Újhegyre reagálva szeretném jelezni, hogy most 10 órakor lesz a rendőrségi évértékelő a kerületi kapitányságon, itt azért pontosítunk még egy-két címet hónapra vonatkozólag, mert nyolc rendőr és négy közterület-felügyelő részvételével egy akciót szervezünk. Elsősorban a sétányra, az Újhegyi sétányra, a Gyakorló lakótelepre, meg amit még a rendőri feladat megszab, de akkor mindenképpen ezt a helyszínt is akkor ellenőrizni fogják egy ilyen hatalmasabb, nem mindig természetes létszámmal jelen lévő rendőri erővel. Az első kérdésre válaszolva, ugye elsősorban érettségizett munkatársakat keresünk, mert az alapfeltétele, hogy valaki köztisztviselő lehessen. Tehát ha ez nincs meg, akkor eleve kizárja magát abból, hogy a közterület-felügyelő tanfolyamot elvégezhesse, akkor segédfelügyelőként tudjuk foglalkoztatni, amíg nem szerzi meg az érettségijét. Van ilyen kollégának, aki jelenleg most estin végzi ezt az iskolát, bízzunk benne, hogy sikeresen elvégzi, és akkor ő is majd közterület-felügyelő lesz hamarosan.
Dr. Mátrai Gábor: Az alap az érettségi.
Horváth Attila: Az alap az érettségi. Hát, szerintem mindenhova, igen. A térfigyelő kamerákkal kapcsokban szeretném elmondani, hogy a tanulmány is szerintem elég részletesen taglalta a jelenlegi helyzetet. Idén mindenképpen szeretnénk hangsúlyt fektetni a központi eszközöknek a fejlesztésére, az adatátviteli hálózat fejlesztésére, a napelemes kamarák modernizálására, pontosan azért, hogy ezek a kamerák is az időjárásnak való kitettségüket csökkentsük és növeljük az üzemi idejüket, tehát egy megbízhatóbb konstrukcióba válást szeretnénk ezzel 
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elérni. Úgy gondolom, az a mostani 151 kamera elégséges, nyilván vannak még folyamatban lévő fejlesztések, ugye most, amit beszéltünk legutóbb, hogy a szerver fejlesztése a legelső, mert amíg az nincs fejlesztve, addig a kamerabővítés szóba sem jöhet. De a tapasztalatunk az, hogy az operátori létszám elégséges, alig van ott egy-két üres helyünk, tehát az fel van töltve. Ügyesek a kollégák, nagyon sok olyan cselekményt vesznek észre, ami nem mindig szabálysértés, sok esetben bűncselekmény, kifosztás, garázdaság vagy esetleg olyan személyt észlelnek, aki rosszul lett és azonnali segítséget igényel. Ez szerintem nagyon szépen, jól működik. Elsősorban, hát mit mondjak, az embereknek a hozzáállásának kell elsősorban változnia, hogy kicsit ők is segítsék a közrendet, és a mi munkánkat azzal, hogy nem követnek el jogsértéseket. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kimerítő válaszokat. Szerintem a beszámoló legvégén a történetek elég egyértelmű bizonyosságot nyújtanak nekünk abban, hogy a közterület-felügyelők tényleg lelkiismeretesen és folyamatosan végzik a munkájukat, úgyhogy nagyon szépen köszönjük a Bizottság nevében, és arra kérem Főosztályvezető urat, hogy a Bizottság nevében köszönje meg minden közterület-felügyeleti dolgozónak a munkáját. És arra kérem a Bizottságot, hogyha nincsen további kérdés vagy észrevétel, akkor szavazzunk.
7/2024. (III. 20.) KÁB határozat
a Kőbányai Közterület-felügyelet 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága a Kőbányai Közterület-felügyelet 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, ezzel ezt lezárom, köszönjük szépen.

2. napirendi pont:
A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2023. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És megnyitom a másodikat, ami a 121. számú előterjesztés, a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2023. évi támogatásának elszámolás elszámolásáról szól, az előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, akinek meg is adom a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen Elnök asszony. Dominánsan a híradó helyiség felújításáról szól. Tavaly év végén volt lehetősége a Képviselő-testület, Bizottság tagjainak, mindazoknak, akik érdeklődtek eljönni és megnézni a Tűzoltóparancsnokságon ezt a helyiséget. Biztosan tudom mondani, hogy ugye tizennyolc tűzoltóparancsnokság van a fővárosban, ezzel a felújítással, ezzel a korszerűsítéssel a legmodernebb lett Kőbányán. Tényleg egészen ámulatra méltó színvonalra sikerült akár az enteriőr, akár a műszaki állapot tekintetében ezt a felújítást véghezvinni. Köszönjük a támogatást.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Marksteinné Molnár Julianna képviselőtársamnak adom meg a szót.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen, tehát valóban nagyon szépen alakul a tűzoltólaktanya belső megjelenése, sokkal komfortosabb most már, de itt még nem állunk meg, tehát a munkák folytatódnak. Folyamatban van a Közalapítvány számára biztosított támogatásból a további felújítás. Szerintem ezt is érdemes lesz majd megnézni és 
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meggyőződésem, hogy ezzel olyan munkakörülményeket tudunk teremteni, ami kívánatossá teszi a tűzoltók számára, hogy itt maradjanak Kőbányán. Hát a további egyéb programokkal együtt szerintem. Rendkívül fontos, hogy a tűzoltói létszám Kőbányán mindig elegendő legyen, hiszen ez egy olyan kerület, nemcsak a nagy mérete miatt, hanem az iparterületek és a többi, tehát azt gondolom, hogy rendkívül fontos, hogy mindent megtegyünk. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítéseket. Van-e még kérdés, észrevétel az előterjesztéshez? Amennyiben nincsen, akkor kérem, hogy fogadjuk el a 121. számú előterjesztést.
8/2024. (III. 20.) KÁB határozat
a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2023. évi támogatásának elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2023. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, ezzel lezárom a napirendi pontot.

3. napirendi pont:
A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2023. évi támogatásainak elszámolása 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És megnyitom a következőt, ami a 148. számú, a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2023. évi támogatásainak elszámolásáról. Ennek is Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr az előterjesztője, akinek megadom a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen Elnökasszony. Ugye öt tételről beszélünk, ebből kettő később kerül elszámolásra. Itt külön ki szeretném emelni Koós Judit prevenciós programját, amire már megkaptam a kérelmet, hogy ez folytatásra kerüljön ebben az évben is. Judit tapasztalatait megosztotta velem, úgy tűnik, hogy egy nagyon, nagyon jó érzékkel egy olyan témában és egy olyan csomagolásba sikerült belenyúlnia, megalkotnia, létrehozni a kollegáival, amire nagyon-nagy igény van. A legfurcsább tapasztalat - de szerintem olyan igazi társadalmi kórkép -, hogy a gyerekek ezen rendszeren, ezen foglalkozássorozaton belül valójában nem is arra vágynak, hogy ilyen-olyan színes-szagos kültéri programokra vigyék el őket, hanem arra, hogy rájuk figyelve hosszú, mély beszélgetések zajlódjanak. Judit csillogó szemmel mesélte, hogy hogy nyílnak meg a gyerekek, hogy mesélik el mindennapi problémáikat, úgyhogy a magam részéről már eldöntött tényként kezelem, hogy a képviselői keretemből ennek a programnak a folytatását mindenképpen támogatni fogom. Ezen kívül ugye ennek a feladatnak is a Vészjelzés épülete ad helyszínt, itt egy homlokzati felújítás fog történni, ennek még nem zárult le a munkálata, úgyhogy ez szintén még nem került elszámolásra, viszont ugyan ennek az épületnek a külső és belső kamerarendszerének a megújítása az befejeződött. A rendvédelmi napok elszámolásával találkozhattok ott még, illetőleg hát azzal a 8 milliós támogatást, amivel magát a Közbiztonságért Közalapítványt támogatta az Önkormányzat. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést, így tisztává válnak a pénzügyek teljesen. Van-e bárkinek még kérdése vagy észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? Köszönöm szépen, akkor arra kérem a Bizottságot, hogy szavazzunk az előterjesztésről.

5



9/2024. (III. 20.) KÁB határozat
a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2023. évi támogatásainak elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- ésÁllatvédelmi Bizottsága a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2023. évi

a) XVI. Kőbányai Rendvédelmi Napok megrendezésére irányuló támogatásának,
b) működési célú támogatásának, valamint
c) kamerarendszer kiépítésével kapcsolatos támogatásának elszámolásait elfogadja.

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, illetve azt is megállapítom, hogy ezzel megtárgyaltuk a mai napirendi pontjainkat. Juli, aláírod? Akkor felkérem Marksteinné Molnár Juliannát, hogy írja-e alá velem majd a jegyzőkönyvet, az ülést 9 
óra 21 perckor lezárom, és köszönöm szépen mindenkinek a munkáját, és szép napot kívánok. Viszontlátásra. K. m. f.
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A jegyzőkönyv mellékletei

J meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

J jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Bizottsági tagok:Stemler Diána elnökÁcs AndreaHódi RichárdIrmalós BenceKovács RóbertMarksteinné Molnár JuliannaDr. Mátrai GáborVincze Sándor
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Nagy Jolán Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Horváth Attila

Aláírás:

Aláírás:
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A nyilvános ülésen résztvevők: 
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